

Recommended Use: Wormwood, dandelion and turmeric are traditionally used to help relieve dyspepsia.

Medicinal Ingredients: Each tablet contains:

Choline (bitartrate)	165 mcg	Magnesium (Magnesium oxide) . . .	17.5 mg
L-Methionine (dl-Methionine).	165 mg	Celandine (<i>Chelidonium majus</i> ; 4:1 QCE 68 mg, whole herb).	17 mg
Wormwood (<i>Artemisia absinthium</i> , 4:1 QCE 400 mg, whole herb).	100 mg	Vitamin B6 (Pyridoxine hydrochloride).	10 mg
Turmeric (<i>Curcuma longa</i> L., 8:1 QCE 600 mg, rhizome)	75 mg	Vitamin B12 (Cyanocobalamin).	5 mcg
Dandelion (<i>Taraxacum officinale</i> , 4:1 QCE 200 mg, roots).	50 mg		

Non-medicinal Ingredients: Magnesium stearate, croscarmellose sodium, silicon dioxide, maltodextrin, dicalcium phosphate dihydrate.

Recommended Dose (adults): Take 2 tablets three times a day or as directed by a health care practitioner.

Duration of Use: For use beyond 2 weeks, please consult a health care practitioner.

Caution/Warnings: Do not use if you are pregnant or breastfeeding. Consult a health care practitioner immediately if you develop any of the following symptoms: nausea, vomiting, loss of appetite combined with itching, yellowing of the skin or eyes, dark urine. Consult a health care practitioner prior to use if you take ciprofloxacin, quinolone antibiotics, antiplatelet medication or blood thinners. Consult a health care practitioner if symptoms persist or worsen.

Contraindications: Do not use if you have liver or gall bladder disorders, and/or bowel obstruction, stomach or intestinal ulcers, bile duct obstruction. Discontinue use if you develop symptoms of liver trouble.

Keep at room temperature in a dry, dark place. Keep out of reach of children. Safety sealed for your protection.



Only available from
health care professionals.
Seulement disponible via un
professionnel de la santé.



Usage : Absinthe, pissenlit et curcuma sont traditionnellement utilisés pour aider soulager la dyspepsie.

Ingrédients médicinaux : Chaque comprimé contient:

Choline (Bitartrate de choline)	165 mcg	Magnésium (oxyde de magnésium). . .	17,5 mg
L-méthionine (dl-méthionine)	165 mg	Chélideine (<i>Chelidonium majus</i> ; 4:1 QBE 68 mg, plante entière)	17 mg
Absinthe (<i>Artemisia absinthium</i> , 4:1 QBE 400 mg, plant entière)	100 mg	Vitamine B6 (chlorhydrate de Pyridoxine).	10 mg
Curcuma (<i>Curcuma longa</i> L., 8:1 QBE 600 mg, rhizome)	75 mg	Vitamine B12 (cyanocobalamin)	5 mcg
Pissenlit (<i>Taraxacum officinale</i> , 4:1 QBE 200 mg, racines).	50 mg		

Ingrédients non-médicinaux : Stéarate de magnésium, croscarmellose sodique, dioxyde de silicium, maltodextrine, dicalcium phosphate dihydrate.

Posologie (adultes) : Prendre 2 comprimé trois fois par jour ou selon les indications d'un professionnel de la santé.

Durée d'utilisation : Consulter un praticien pour l'usage au-delà de 2 semaines.

Mise en garde : Ne pas prendre si vous êtes enceinte ou pendant l'allaitement. Consulter un praticien si vous souffrez des troubles : nausée, vomissement, manqué d'appétit, combiné avec démanagements, dépôt jaunâtre, urine foncée. Consulter un professionnel de la santé préalable à l'utilisation si vous prenez ciprofloxacin, quinolone antibiotics, antiplaquettaire ou les des médicaments anticoagulants. Consulter un médecin si les symptômes s'aggravent ou persistent.

Contre-indications : Ne pas prendre si vous souffrez d'une obstruction de la vésicule biliaire ou de la voie biliaire principale, des troubles du foie, d'occlusion intestinale, de l'estomac ou des ulcères intestinaux. Discontinuez l'utilisation si vous développez des symptômes de problème de foie.

Conserver dans un endroit sec et sombre et à une température ambiante. Garder hors de la portée des enfants. Bouchon scellé pour votre protection.

Distributed by/Distribué par:

🇨🇦 **Biomed International Products Corp.**

102 - 3738 North Fraser Way,
Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp:

Taraxa

Supports Liver Detox

Soutient la désintoxication du foie

60 TABLETS/
COMPRIMÉS



NPN 80071821